
INSTITUTIONEN FÖR LIVSMEDELSTEKNIK

Institutionsstyre I sen

Närvarande:

Ledamöter:
Andersson, lda-Marie
Bolinsson, Hans

Gomez, Federico
Granfeldt, Yvonne (prefekt & ordförande)
Håkansson, Åsa

Liljeberg, Markus (studeranderepresentant)
Paulsson, Marie
Rayner, Marilyn
Uhlig, Elisabeth

Frånvarande:
Linninge, Caroline

Ovriga:
Eklöv, Peter (ekonom)

Ärende
Beslut

PROTOKOLL 4/2017

2017-09-12

$
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)

3

4

Utseende av j usteringsperson
Till justeringsperson utsågs Hans Bolinsson

Fastställande av dagordning
Godkännes med tillägg under Övriga frågor:

Föregående mötesprotokoll
Godkändes (Bilaga l)

Information
Från prefekt:
(a) KC Husstyrelsen, ftiregående mötesprotokoll presenterades av prefekt och lades

till handlingarna. (Bilaga l)

(b) HMs-kommittén, ÍÌiregående mötesprotokollpresenterades av prefekt och lades
til I handlingarna. (Bilaga 2)

(c) Protokoll gällande skyddsrond presenterades av prefekt.(Bilaga 3)
(i) Diskussion av gällande vem som ansvarade ftir att de åtgärdspunkter som

återfinns listade i protokollet. Yvonne Granfeldt stämmer av med [a
Rosenlind gällande hur processen ska gå till. Förslagsvis byter man ut
"rumsansvarig" mot en faktisk person.
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(d) Halvårsbokslut,
(i) Bokslutet für fürsta halvåret 2017 for institutionen presenterades och styrelsen

var tillfreds med den ekonomiska rapportering som under sommaren skickats
in till LTH kansli. (Bilaga 4)

(ii) Myndighetskapitalet diskuterades och när kartläggningen/analysen över
myndighetskapitalet ftjr institutionen är fürdigställt kommer det att
presenteras.

(e) Från dohorandrepres entanter ;
- Inget att ta upp für diskussion/beslut

(f) Från studentrepresentant ;
- Inget att ta upp für diskussion/beslut

Diskussionspunkter
a) [nga diskussionspunkter att ta upp

Beslutspunkter
a) Beslut gällande inrättande av ny projektkurs 15h (Bilaga 6)

(i) Institutionsstyrelsen beslutade om att inrätta ny kurs.

(b) Överenskommelse om överftiring av verksamhet från Centrum ftir preventiv
I ivsmede I sforskn in g ti I I instituti onen ftir L ivsmede I steknik. (bilaga 7 )(i) Institutionsstyrelsen beslutade att genomfüra överenskommelsen som nu

ftirhandlats fram mellan berörda parter. Viktigt att de medel som kommer från
LU centralt till LTH som återfinns i sammanställningen tydligt åir öronmärkta
till institutionen für Livsmedelsteknik.

Övrigt
a) Bibliotek (Marilyn Rayner)

' Marilyn informerade om omorganisationen och framtidsplanerna av
institutionens bibliotek. Ev. fragor gällande böcker besvaras av Marilyn
Rayner.

Justeringsperson

7

Vid protokollet

Peter Eklöv

vonne

a

Prefekt
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PROTOKOLL3I2OIT

zotT-a5-29

tNsrITUTIoruen r'Ön LIVSMEDELSTEKNIK

lnsf itutionsstyrelsen

Närvarande:

Ledamöter:
lda-Marie Andersson
Comez, Federico
Cranfeldt, Yvonne prefekt, ordfiirande
Josefsson, Hanna, studeranderepresentant
Lìnninge, Caroline
Nilsson, Kajsa
Rayneq Marilyn
Paulsson, Marie

Frånvorande:
Bolinsson, Hans

Ovríga:
Peter Eklöv, ekonom
Ia Rosenlind, skyddsombud

Ärende
Beslut

$

1

2

3

4

Utseende av justeringsperson
Till j usteringsperson utsågs Caroline Linninge

Fastställande av da gordning
Godkånnes med tillågg under Övriga frågor:
- Hallen (Marie Paulsson)
- Lokaler (Marie Paulsson)

Förcgående mötesprotokoll
Oodkändes (Bilaga l)

InformatÍon
Från prefeh:
(a) Lektorstjänst uppe i rekyteringsnilmnden 3 maj, sakkunnig utsedd, Ann-Marie

Hermansson. Oklart med tidsgränser.

(b) Forskarutbíldningsåimne, ?irendet ha¡ varit uppe i f'orskarutbildningsnämnden.
Avstämníng med Annika Mårtensson gällande några frågeställningar kring
skivningen att institutionsstyrelsen ska fatta vissa beslut, som nÊlmnden hade
lunderingar kring, Sista steget i processen är beslut av LTH;s styrelse töre
sommare n.

(c) Två stycken titlbudsanmåilan inskickade under vecka 21,2017
(i) Förkingningssladd (risk fttu brand)
(ii) Oordning i labb-lokaler (allmän risk ldr olycka)



5

6

(d) Sammanstilllning över intäkter för doktorander
(i) se ðver sarnmanställning och justera h¿ndledare samt komplettsra med

Elisaberh Uhtig

(e) Hwstyrelsen KC'
(i) Ilusstyrelsens protokoll genomgicks och lades till handlingarna (bilaga 2)

(f) HMS-kommittén
(i). l-llvlS protokof I genorngicks och lades rill handlingarna (bilaga 3)
(ii) Skydtlsron d 23/S -17 (prorokoll kommer)

Frðn doktorander;
(a) Löneskillrlader för doktorander mellan olika fakulteter/instirutioner är uppe fìir

diskussion. ti.ágan kornrner Brr tas upp på JÄLM
(b) Arbetet med checklistor för nya doktorander fortlöper och ftirväntas bli

&frdigställda inom kort.

Från sludenler,'
(a) tnget att ta upp
(b) Info gällande renovering av ex-arbetsrum vån 0 (Marilyn Rayner)

Diskussionspunkter
a) Inga diskussionspunkter att ta upp

Beslutspunkter
a) Städdagjuni

(i) Institutionsstyrelsen beslutade aft ge prefekt mandat att besluta datum för
stêiddag på institutionen ijuni & decembsr månad.

(b) Skrívelse fi'ån Annette StambolovskigÊlllilrute finansieringslltrursäuningar för
överflyttning av anståillda liån centrum tiir preventiv livsmedelsforskniìrg.(i) lnstitutionsstyrclsen beslutade att ge prel'ekt manrlat art t'orts¿trt¿r

konkretiseringen av finansieringsförutsättningar samt övriga förutsättningar
gällande övfftlyilning av clelar av verksa¡nheien víd nuua,an,l" Centrumilr
preventiv livsmede ls forskning till insrjtutionen.

(ii) Institt¡t'onsstyrelsen bcslufatle att r{et är styrelsen sorn ral clet slutgiltiga
beslutet gällande en t5vertlyttning. Vicl behov kommer institr¡tí<¡nisryielsen att
sammankallas tbr eff extrainsatt mötc tör att besluta i fiågan.
lnstitutionsslyrelsen påpekade hur betyde{sefullt det är att intcgrcringen av
nya medarbctare blír bra och väl fungerarrcle vid en eventuetl övertly-trning
från Centru nl t'ör prcvcnf i v I ivsmede ls lorskn ing"

(c) Mötestider hösten
(y' lnstitutiortsstyrelsen beslutade nedanstående daturn frr styrelsemöten under

hÖsten 2017.
l. 20t7-09-12, kt. t3.30_t5.30
2. 2}t7-t0-t0,kl. 13.00_t5.00
3. 2011-12-t2 kt. I 3.00_ 1s.00



7 Õvrígt
a) Hallen (Marie Paulsson)

(i) Diskussion king hur man på sikt kan finna en lðsning tðr de arbersuppgifter
som Dan Johansson nu utftir. v¡ktígt att man fïnner en lösning dilr ersättare
kan bli upplärd på utrustning som återfinns i bland annat pilothallen.

(ii) En sammanställning över vilka företag som bedrívsr verksamhet i pilothallen,
tydliga kontrakt ska finnas mellan företag och institutionen.

b) Lokaler (Marie Paulsson)
(i) Diskussion kring hur löser vi lokalfrågan med arbetsplatser vid en ev.

ðverflyttning av medarbetade från Centrum för preventiv
livsmedelsforskning.

(ii) Diskussion kring hur ví kan disponera våra lokaler på bästa sett. En översyn
av lokaler och sittplatser görs under hösten 20 I Z.

Justeringsperson

ne Linninge

vid

Eklöv

t/,---
fi;;" cr*r"l,r¡

lÍ'rcltkt
fu-w
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LUNDS UNIVERSITET
KEMICENTRUM
Hussryre.isen

Närvarande
Ledamöter

Alveteg, Matdas
Bergquist, Karl-Ërik
Granfeldr, Yvonne
Lidin, Sven

Nilsson, Malin
Proberc, Simon

Öarigø

Andersson, Cajsa
Ijungdell, Tommy
Nilsson, Jörgen
Wendler, Aniko

PROTOKOLL nr 212017

Samrnanträdesdatum
2017-t4-t4

Prefekt, insci turionen Êor kemiteknik
Husprefekt, ordforande
Prefekt, insrirutionen ñr livsmedelsreknik
Prefekt, kemiska instítutionen
S tudenrrepresentanr llB-sektionen
S ruden rrepresen ranr !ü-selction

Bibliotekarie
Byggsamordnare, p ro rokollforarc
Adminisc¡aciv chef
Arbetsmiljösamordnare

s

Frånvarande

Srudentrepresenrant KERUB

li¡ende
Beslut

t. Faststiillande ay dagordnÍng

Husstyrelsen beslufar fastställa dagordningen.

2. Föregâendc mötesprotokoll

Föregående protokoll läggs tilt handlingarna.

3. Anmälan övriga frågor

Lås i konidordörrar hus 5
Lunchtider catë Ester
Öppetti der p â kllímrJagat

4. Ekonorni

Jörgen Nilsson meddelar att myndighetskapitalet på KC-gemensamt har ökat något
och ftir att minska detta beslutar husstyrelsen att se över investeringsbehovet,
Tommy Ljungdell får i uppclra g atttairum .n lista på möjliga inveãteringar rili nästa
rnöte.



L,UNDS UNIVIRSÍl'[,"f
KEMICEN'fRUM
Hus.styreIsen

PROTOI(OLL, nr 2120t7
Sammanträdesdacum
2017-04-a4

$ Arende

Beslut

5. Bibliotek

Uppdraget för Kemi centrums b iblioteks sfyrg rupp faststâl ls.
Cajsa Andcrsson infbrmerar om ett seminariurn om fbrskningsdata

6, Meddclanden

Karl-Ërik Bergquist och Aniko Wendler meddelar att tanken kir utgående
avloppsvatten åir tömd och att 1O-dygnsmätningarna på kvicksilverhalten i
avloppsvattnet börjar den 1814.
Tommy Ljungdell meddclar att akademiska hus kommer uttöra ett fläktmotorbyte i
alla fläktar i hus I under sommaren vilket komrner att medföra störningar i form av
begränsad kapacitet i ventilationsanläggningen ftir hus l.

7. Pågående projekf

a) En plan f'ör avihllshanteringen kommer att vaft klar till sommâren och vatiânfer
på avfallskärl kommer att testâts på några avdelningar.

b) Jörgen Nilsson informerar om arbetet med hantering av labbrockar, arbetc pågår
f?ir att kunna staÉa upp hanteringen till vårterminens avslut,

c) Inget nytt om projekt elfcirbrukning, arbete pígär.
d) Angående biblioteksfìytten meddelar Jörgen Nilsson att hyresförhandlingarna

mellan LU-byggnad och Âkademiska hus är klara men inte underskrivna ân. En
projektledare är utsedd av LU-byggnad och ett möte med denna kommer att ske
e{ter påsk.

e) l)et har inte kommit något svar från Akademiska hus om avskiljning av in¡e och
yttre larm samt fördröjning av larm vid ventilationsbortfall,

8. Studentärenden

K/B-sektionen önskar 12 nya stolar till sitt styrelserum och uppmanas att kontakta
Ann-Christin Wikander som kan undersöka om det fìnns stolar i lager,
W-sektionen ställer ftiljandc frågor:
* Cykelparkering vid ingång J- Denna ingång är inte en allmÈin ingång utan en ingång
avsedd för Akademiska hus och deras entreprenörer sâmt maferielleveranser.
- Matf'örbud i seminarierum- I)etta förbud är i grunden ett stiidprobiem.

- Öppettider till café Ester- Även detta är i grunden ett städproblem for entreprenören
på café ester.
* Access till studentkorridoren eltcr arbetsticl- Alia mcrl giltigt passerkurt f.ör stuelc¡rtcr
har tillgång till denna korridor mellan 07:30-22:A0 aila dagar, styrelseaktiva har
utökad access,

- Trasig belysning- Felanmålian till infbrmationen skall göras.

- Ön.skemål om ståplatser i scminarierum-Frågan hanteras separat.



LUNDS UNI\TERSITET
KEMICENTRUM
Husscyrelsen

PROTOKOLL nr 2/2Ar7
Sarnmanrrädesdarum
2017-04-04

s It¡ende
Beslut

9. Övriga frågor

Husstyrelsen beslutar att komplettera korridordörrarna i hus 5 med
återinrymningsfunkti on.
Karl-Erik Bergquist meddelar att café Ester ändrat tiderna ftir betalande gäster under
Iunchtid utan dialog med Kemicentrum, Karl-Erik får i uppdrag att diskuiera detta med
cafë Ester.
Karl'Erik Bergquist tar upp frâganom det går att ändra öppettider på
passcrkontrollerade dörrar på klâmdagar men detta är styrt av ett centralt schema ftir
hela unive¡sitetet som kemicentrum inte kan ändra.

Mötestidcr vären2017
8/6 14:2A-16:00

Protokollfö¡are ":

Tommy Ljungdell a
h,I{,ile-Justeras

Karl-Erik Bergquist
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LLJNDS UNIVERSITET
KEMICENTRUM
HMS-kommittén

Näruarande

Ledamòter
Mattias Alveteg
Yvonne Granfeldt
Sven Lidin
Ulla Jeppsson-Wistrand
Linnea Gustafsson

Ovriga
Anikó Wendler
Jörgen Nilsson
Carl Grey
Karl-Erik Bergquist

Frånvarande
Christoffer Orinius
Nedim Krcic
Mats Cedervall

PROTOKOLL nr 3/2017
Sammanträdesdatum
2AI7-06-08

Arbetsgivaren, prefekt, inst. ftir kemiteknik
Arbetsgivaren, prefekt, inst. ftlr livsmedelsteknik
Arbetsgivaren, prefekt, Kemiska inst.
OFR-S, I :e laboratorieassistent
Studerandeskyddsombud, LTH, K-sektionen

Protokollförare
Administrativ chef ordldrande
Huwdskyddsombud
Husprefekt

Studerandeskyddsombud, LTH, W-sektionen
Studerandeskyddsombud, Nat-fak, KERUB
SACO.S

$ Ärende
Beslut

l. Utseende av justeringsperson

HMS-kommittén utser Mattias Alveteg atf jämte ordföranden justera dagens protokoll.

2. Fastställande av dagordning

Kommittén beslutar att fastställa utsänd dagordning.

3. Föregående protokoll

Protokollet [ åiggs däreft er ti ll hand lingarna.

4. Rapport från Skyddskommittén

lnget protokoll från skyddskommittén.

5. Rapport från Kemicentrums husstyrelse

Inget att rapportera från husstyrelsen



LLINDS UNIVERSITET
KEMICENTRTJM
HMS-kommittén

PROTOKOLL nr 3/2017
Sammanträdesdatum
2017-06-08
Sida 2 av 3

$ Arende
Beslut

6, Skyddsrondsprotokoll

7

Protokoll från genomfÌirda skyddsronder diskuterades i generellatermer. på det stora hela har
ordningen/labbhygienen i labben blivit mycket bättre. Däremot märkning av kolvar, flaskor etc.
var inte lika bra. Sedan diskuterades skyltpolicy, samförvaring av kemikàier samt att enhetlig
skyltning kommer eftersträvas på alla avdelningar.

Ra pporterade a rbetsskador/tiltbud

Anikó Wendler informerade om f,ra stycken tillbud som har inkommit under våren.

Information från huvudskyddsombudet

Carl Grey informerar om att det har varit skyddsombudsmöte i april. Dåir det kom upp att
anställda upplever en risk med det pågående spårvägsbygget i anslutning till Kemicèntrum. Det
efterfrågades löpande information om spårvagnsbyggnationen runt Kemicentrum. Jörgen für
ärendet vidare till LU bygg.

carl Grey meddelar att eft nltt ftirgsystem inte kan implementeras officiellt i
skyddsrondsprotokollet fär att mallen till protokollet är utformad och ägs av sektionen personal
och beslutad i centrala skyddskommittén. Allvarlighetsmarkeringen på skyddsrondsprotokollet
kommer att användas intemt på Kemicentrum.

Studentärende

Studenterna har inga ärenden.

Meddelande

Anikó informerade om att efter Räddningstjänst Syds tillsyn har vi fütt en årgärdslista på 8
punkter vilka ska vara åtgärdade senast 2017-10-30.I samband med tillsynen överlåimnades
också KILUs beslut om tillstånd för hantering av brandfarlig vara vilket gäller till och med
2022-A7-13.

8.

9.

10.

10.1

10.2. Jörgen informerade om att det nu har tecknats ett projekteringsavtal mellan LU bygg och
Akademiska hus Íðr ombyggnation av hus L Ombyggnationen innebär att KC biblioìeket ska
flyttas så att personalen får fönster till sina arbetsplatser. Nya biblioteket fdrläggs där
studentuppehållsytoma Ztr i dag. Studentytorna flyttas till östra sidan av hus I, ããr det i dag finns
tU-labb och seminarierum. Seminarierummen flyttas till platsen/ytan där det i dag finns
bibliotek. GU-labbet avvecklas och i samband med denna ombyggnation slåss aven två mindre
datorsalar samman till en större.

10.3' Anikó informerade aft LU-bygg har tagit fram en ny brandskyddshandbok som ett stöd i arbetet
med brandskydd. Det är också utskickat utbyteslista för hälso- och miljöfarliga kemikalier som



LLTNDS LINIVERSITET
KEMICENTRUM
HMS-kommittén

PROTOKOLL w 3/2017
Sammantrådesdatum
20t7-06-08
Sida 3 av 3

$ Arende

den nationella substifutionsgruppen (NSG) har arbetat fram, vilken ska beaktas i största möjliga
mån.

I 0'4' Anikó informerade om att det har genomftrts ett lO-dygrs kvicksilvermätning på processvattnet
från hus 4. Efter mätningen kunde det konstateras att àet nivåema är mindre än 0,1ug/l. Diatog
fö.rs med Miljöforvattningen i Lunds kommun huruvida;ili;g; ska göras i rramiñen samt ivilken omfattning.

It. Övriga Srenden

Inga övriga ärenden.

Vid protokollet

Anikó Wendler

Justeras

Jörgen Nilsson Mattias Alveteg
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vid KemicentrumFrotokoll för
DaLum
zjit -45-23

ArbetslednÍng
Yvonne Grànfeld:

onbud
fä Roselìlind

Arllet smi i j ösâmorcjner-o
Ani- ko Wend-Ler

Brânds kVcÌds an s-/arig
Lians 3c-Iinssôn

(Tälhetskontroll av ',egna,, gasìedningar ska göras
qàn,; / àr)
Rj-skbedómingar å¡ gênoefórda och genoùfórs
kontinuerligt: Ja
geròrda är kal].adê till nedici,nsk lçont¡oll: _
Finnã aktuell anhóriglista på

område

inEti Ja

Dragskåps /dragbånkskontÌo1 I
Tålhêtskontro1]" gasledníng

genomford: Dragskåp - ja
genoûförd; -

av ogon-

Li vsmedelstêknik
Arbea s

Yvonne Granfêldt,Aniko fdendrer, Dan _rohansscrr,

Anmárkningar scm specj_fiki bor uppnärksalrmas av Ël,js-kom:itén:
Àrliga utveckLingssÐÈal genonfórda n€d a].]. pê¡sonal: ;a
Hur har den psyhoEocíala arbets[i].jón håntê¡ats:
Konsekvensbêskrimingar vid för¿indriqg genonfö.da: -Àr1i9 utrf@ingsóming gênoeförd: J ã
'Ieoretisk elLer praktisk; praKtisk
I på 15 irar genomgålr ,,!'örsta hjáIpen och ¡f.R-utbildning,,: .Ìa
KontrÕ].L av personlam i frysro och kylru utfórd., Ja

Rosenlin

Hur hãntêrer I i 1i-åt e.

fa

ssaarbetê?

DÈlraqare

av brandBkydd
Gra

Maria HeC:und, :a

Rumsnr Ej
åtgårdat.
Dãtum for

påpekandet

Besk:ivn j ng,/CrsaÈJrciL t

problem
Atg¡irdsfÕrslâg: Vad?
Hur?

Ãtgårdas av B€vakas av Atgårc
vidtagen

Note
r1 ¡Ìg

1i M¿irk upp al.ia flaskor
och prov
Stå.ia upil

Runsansvari.g fa
Rosen,l:ind

Kårtonger pà golvet
Cmärklâ exlkeiorer

Ta undan kar t-onEerna
Õch närk upp
exikatorerna

Runsansvari.g lâ
Rosen.linci

13

Mårk upp aIl,a ifaskor Rums arlsvarig la
F.osen-Linci

Koncent rerar Eixträndisknecìe.L
står frame

Flytta konoentrateL
til,i 1åmpiiq piå!s

Dan.lohansson Ià
RosenlinC

:lJllplân står fræför 'jiskb¿tnk Flyttå hyilptan så act
det finns fri Ëi1lgång
liÌl vask cch öscndusch

Rumsansvar:g 1a
Rosen-Iind

23 A./ia.ilsdunkar direkt på goivet Hittâ en hyllplats fôr
dunkårna

F.umsansva¡iq Ia
Rosenlind

24 Kerrikaliê ?herna]. c cty.ìl"ig
mårkning av irrnehå1"1

Förtydliga innehåll i
behåilare

Runsansvarlg ia
Rosenlind



1022 Märk upp R.unsansva I Ia
I, e verftik t Rumsansvârig

Dar Johansson
Iê
Roseniindrteaa ìtpp S ¡;i t 1:

kenlkalier scår på rätt
ts

Runsansvarig Ia
Rosen-iind

1C21 l''lärk upp fiaskor, F.umsansr¡arig Ia
RosenlindKartong på golv ! tonqen

are 1åts
F,unsansve I i g Ia

Rosenlind
k on hðnce

av NaNl är nocivàndig
samf, hul Cen sre.,

Rrinsa ns va r j. g 1a
Roserlind

oriera upp så rätr
kenikalier står på rärt

Rurlsansvari-g 1a
Rosenlind

1019 Mârk upp dè lôsningar
soÌn ånvänds

Rumsansuari.q fa
Rosen.i. i nd1018 Siáca iìitasansr¡arig Ja
Rosenlild

G-iasâvfahl. ¡url- Törtr s 11:re Dan Johanssôn Iâ
Rosenlindgoive: Ta uncìån karr:ongerna Runsansva¡ig Ta
Rosenl i nd.-c1.1 KariônÕ qol ue t F,yiLa kartcngen tili

1änpligare Dlats
Dar Johansson Ia

Rosenì ind
ol AV
.Iësningar, hÕgt tpp

¡'lyttâ -lösn!ngâr Runsansgarj-g
RosenÌ lnd

M¡irk upp I Rumsãnsvarig iô
RosenìindLösninga r uta: i"ock 3ätl r Rurnsans./arig Iô
Rosenii¡rd



Städa upp Runsansvarig ia
Rosen-iind

l4ärk upp lôsningar Rumsan-.vårig
RosenliniG.Ìasavfa l I fu11 Iön glasavÍall Ðan.tohansson Ia
Rosenl ind

Sätt kemikaiier cà räti:
3yi Ia

Rum.sansvari o ïa
Rosen-Licci

iJncief, s kåF nne ¡r:l e s
orâr'ürarlt.lL .)::äri:t tutrrior:
dr

¡4årk upp ìrtsi.cje âv skåp
msd rärt piklogram

Dan JohanssÕn
Rôseniind

i0i1 Städa upp i dragskåp
S cáda

Rumsans"ârj.g Ið
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Resultat per 2017-06-30

Ko m mentera periodens res u rtat samt markerade budgetawi ker ser

4lÆä! info gältande il077ttÙ: Under första halvåret -17 har vi avstutat k-stå¡e
1a77,46' samtliga aktiviteter på kostnadsstälet har överforts t¡lr t-stáliã ßT74s.l
samband med overrÖrinqï h3.f iu9!..ryqgherskapiraret mòsitruijìoï återrànns på
k-ställe 107746 har Överförts tiil k-ståile i02745.

under första halvåret -17 har k-stärfe 1or74s har åndrat namn från
Livsm.edelsteknologitill Livsmedetsteknik, k-slâlle 1o7T4T har ändrat namn från
Food best tíll F ood n ex us.

Resultat totatt sett - utbitdning
Når det gäller resultat för utbílãningssidan under fÖrsta hatvâret-17 visar det på ettunderskott. underskottet återfinns under k-ställe io7\45 och vg 11. Àti resultatet
avvÍker jämfört med budget beror ¡ stort sett utestutande på lonäkostnåoer,
lokalkostnader & driftkostnader. Vånligen se förkfaring foi respektivã kostnacssfag
nedan.

Arets inkomst uppdr, avg, övr.
När det gäller inkomsterna-fÖr uppdrag och övriga avgifier ligger utfailet fÖr e1 & e2något lägre än b-udgeterat for sammaieriod. Orsaken är att vi inte får in intäkterna
under året jämt forderat per månad vitiet medför att utfafr us ouotãtir<irjer sig. Enrelativt 

:lo.r 
po:t gailande uppdragsutbirdningen är ersättníng fråri wãtäning

universilet gåltande vårt EU-Mas[er prograrñ som vi ennu inîe fått oetãlr tor.
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Personalkostnader
När det gäller personalkostnader för fÖrsta halvåret ligger de något högre än både
budget och prognos l. De Ökade kostnaderna återfìnns på de lÖnekostnaderna/lbk
samt arvodesersättning. Orsaken till Ökningen (+350 ISEK jämfört med budget) år
bland annat att en tjänstledighet (50%) uteblev som återfanns i budgeuprognos I samt
atl den visstidsanställning som ligger under uppdragsutbildning varken fanns med i

budget eller tidigare prognos.

Lokalkostnader
Gällande lokalkostnader beror awikelsen på att vi har högre kostnader för
bokningsbara lokaler än budgeterat. Vi försÖker i så stor utsträckn¡ng som möjtigt
använda oss av institutionens egna lokaler, men under våren har det funnits ett behov
som medfört att kostnaden blivit högre ån budgeterat. Som vi prognostiserade
(prognos l) såg vi en minskning av bokningsbara tokaler under e2, de tigger dock
fortfarande lite hÖgre än budgeUprognos.

Drifrkostnader
När det gäller driftkostnader beror avvikelsen mellan utfall och budget på köpta
tjånster/utbíldningstjänster som vi Ínte hade med fullt ut i budgeten. Det r0r sig om
externa tjänster som varit nÖdvändiga att köpa fÖr att genomfÖra kurserna på ett bra
sått. Vi har i prognosen tagit höjd fÖr de extra kostnadema som vi inte hade med i

budgeten.

Ko m mentera àrets personalförändrí nga r
På årsbasis kommervi att ha något hÖgre personalkostnaderän budget & prognos I

Orsaken beror som nåmnt ovan på att en tjänstledighet uteblev samt en visstids-
anställning under ett par månader under 2017.

Helårsprognos utbildning

Kom mentera större förändringar i prognosen :
En Ökning av årets inkomst statsanslag i prognos 2 jämfort med budget 270 ISEK (fördelat
med 200 tSEK på inkomst statsanslag och 70 ISEK på inkomst bidrag). Ofning av inkomst
statsanslag beror på ersättning fÖr tekniskt basår.

I Övrigt inga stÖrre fÖråndringar i prognos 2 jilmlôrt med budget förutom en justering av
driftkostnader/kÖp av tjänst (+302 ISEK), väntigen se mer info ovan.

Övrigt

Kommentera den ekonomlska sltuatlonen 1ör Gll
Den ekonomiska situationen gällande grundutbildning ser ut att under 2017 i stort sett ligga i

linje med budgeten som gjordes i nov/dec -16. Vi arbetar med att se Över hur vi på båsta sått
kan driva och genomföra undervisningen samtidigt som vi fÖrsÖker gÖra det så ekonomiskt
effektivt som möjligt. lnom vissa kurserimoment behövs det extern hjälp i vissa delar av
undervisningen vilket i sin tur medför att vissa kurser belastas hårdare rent ekonomiskt.
lnstitutionen ser utbildningssidan som en helhet när det gËiller den ekonomiska
uppföljningen, men vi kommer under året att mer i detalj se över vilka kurser som går med
underskott fÖr att övervåga förändringar samtidigt som vi bibehåller/ökar kvaliteten.

Prognos ll visar att det kommer uppstå ett negativt resultat på helåret gållande
utbildningssidan för institutionen. Om utfallet för helåret faller ut enligt prognos ll medför det
ett underskott på ca 350 tSEK, vilket skulle motsvara ca 10o/o av det posÍtiva
myndighetskapital som återfinns på utbildningssidan för institutionen.

a¿
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Resultat per 201 7-06-30

Kommentera periodens resultat per verksamhêt samt maúerade budgetawikelser
Resultatet fÖr fÖrsta halvåret -17 vísar på ett stort Överskott när det gäller forskningen.
Överskottet återfinns tili stor del på k-siälfe 107747 (Foodnexus). Oisaken tiil overlkotten
beror på att samtliga kostnader och ¡ntäkter resultatavråknas på kostnadsstållet och under
Q1 + q2 har vi fått ersättning fÖr kostnader som uppstod under 2016.

Vi erhÖll åven medel fÖr Övriga parter i projektet sent ijunl vilket medförde att det ej var
mÖjligt att vidareförmedla medel innan 2017-06-30. Medel som återfinns i det överskott som
återfinns i RR. (Medel för lnterreg V projektet rekvireras hatvårsvis och betalas ut i efterhand
av EU/TVtt).

Overskottet (107747) ska även täcka det ack. underskottet (myndighetskapital) som byggts
upp tidigare år. I budgeUprognos räknar vi med ett noll resultat för k-ställe 107747, aven ôm
resultatet melfan åren kan variera. (lnterreg projeklet avslutas under e3-17) och vår
förhoppning är att projektet kan avslutas helt innan årsskiftet och därmed även avsluta k-
ställe 107747.

En annan orsak tilf Överskottet ligger under k-stålle 107745. Vi har under Q1-17 fått medet
för LUFO - Lund university Food studies (670 tsEK) bevitjade frân "samverkan &
samarbeten" från universitetsgemensamma medel(Dnr STyR 20171166). Samiliga medel
har överfÖrts under Ql (vg 21) men kommer att fÖrbrukas under hela 2017, vilket medför ett
överskott når man ser till enbart fÖrsta halvåret av 2017.

3

32 335lntäktcr 25 7 tgl 36848 377it5

-19 892 -18977SummaKostnader €1556 -916 -37 02t -3't Tt7
Summ¡ RR 5 715779 -560 -386275 -L73

Nettoperiodiseringar



När det gåller nettoperiodiseringarna, visar de en awikelse meflan budget och utfall för
fÖrsta halvåret. Vi har några akt. som har ett högre belopp gällande netíoperiodiseringarna
vilket medför att utfailet fÖr e1+e2 tigger något iagre an buãgeuprognos.

. 116279 MP.EXT.MEJERIAVTAL.2OI4/6A8- 116497 IS.VR.FRUKTBAS.2013/2440
- 116498 yG.VtN.TVÅRL1VS.2114/917
- t 19793 MG.VG,NC_MJöIX.ZO|Sn t¿e- 126151 MR.V\N.RAqSOLJA.20|6nO86

Sett.till P,roqnoi ll gällandF helåret 2017 har vijusterat nettoperiodiseringarna baserat på
utfallet för det första halvåret.

Kommentera om det finns större resultatavräknade belopp fràn extemfinansierade
projekt, både öven och underskott.

När det gäller k-ställe 107747 återfinns ett större externfinansierat EU-projekt. Som nämnts
tidigare resultatavräknas aktiviteterna (bokfors på vg91) vitket i sin tur mei¡tor att det uppstår
stÖrre belopp som resultatavräknas víd bokslut.

Extern finansierande akt. som visar överskott första halvâret -17- 11ggp JJc.|NTER.FOODNEXUS.2OIS12OO3 (107747)- 1't 6279 Mp. EXT. M EJER|AWAL.2 AMß08 (,t 07 7 45)

Extern finansierade akt. som visar underskott fÖrsta halvåret -l 7- 116703 JJG.INTER.FOODNEXUS.2O15t2O03 (107747)- 1 20172 FOODNEXUS. tN_K|ND_LU .201 5t2OO3 (1 077 47)- 116488 AH.FoRMAS .EHEc.2oï4n96s (10774ò,

När det g¿lfler ekt.119612 inkommer samtliga intåkter (EU-medel) fÖr projektet in på den akt.
(v935) medan samtliga kostnader bokförs p¿ alt. 116703 ocn plsllà. D-et medfdr i sin tur
att det uppstår stora över- & underskott på aktuella aktiviteter.

Akt. 116279 avser ett samarbete mellan olika mejerifÖretag i Sverige och Danmark. Avtalet
lÖper i 3år, under januari -1 7 skrevs ett nytt avtal under som återtin-ns under akt. 12747g.
Vilket medfÖrt att vi avslutat akt. 116279 och resultatavräknar de återstående medel som
återfinns.

orsaken till akt. 'l 16488 är att projektet töper under heta 2017 , men ail ersättning har
betalats ut. Justeringar har gjorts manuellt då delar av intåkterna betalats utförc 2014-12-91.
931t"lförs med projektledningen om det finns möjlighet att erhåila ytterligare medetfÖr
2017, men inget är beslutat så därför resultatavräknãr vi samttiga fóstnadlr som uppstått
under Q1 & Q2 på aktuell aktivitet.

Kommentera ârets personalförändríngar
Under fÖrsta halvåret har det skett en dei personalfÖrändringarna. Totalt sett ser vi en Ökning
av personafkostnader på forskningssiclan jåmfÖrt med budgeuprognos l. -

Vi har under året fått några nya externfinansierade projekt vilket medfÖrt våra l6nekostnader
Öket något sett.till helåretlör 2017, då vi gjort nyanstäíningar elter fortångt befinfliga
anställningar. Aven en budgeterad t¡anstté'oigndt (50olo) deiar av 2017 btãv inte avlvilket
medför att vi i prognosen nu ser något högre personalkostnader fÖr helåret 2017.

När det gåfler personalfÖrändringar på Foodnexus (k-stålle 107747) har det även skett en det
foråndringar under det första halvåret, Jacob Juul dade avslutade iin anstallning under april
månad. Ann Moen som varit knuten till lnterreg projektet Foodnexus har från ocñ meO zOiz-
07'41 ny organisatorisk placering på Kemiteknik/LiH:s kansli. Ann kommer året ut att arbeta
20o/o i LUFO vilket medfÖr att en del av lÖnekostnaderna kommer att finnas kvar på
institutionen men för helåret ser man betydligt lägre personalkostnader på k-stälã ßT747 än
budget.
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Helårsprognos forskning

Ko m menten större p ro g nosförä nd rin oar
När det gäller prognosen fÖr helåret z0lí, har vi gjort två större förändringar; en ökninggällande personalkostnader och en öknini av oriñiostnãoen 0úiõ';" p"rsonatkostnaderfinns kortfattat beskrivet i stycket ovan.

Ökning av driftkostnader tigger främst på köpta tjänster, detta pga. att vi btand annat kÖpt
$änster i ett projekt som avsåg en ¡runiaÀJtøie âar tostnaoeriãv r¡rri"g inte återfanns ibudgevprognos. Vi har ut¡från utfailet tor rorsia nalv¿reituiieîat upp'piågnos lr r0rdriftkostnader' Ovriga kostnadsposter ligger i ãtort sett iíini" ¡roé-e,?öioònos r och förbtirofÖråndrade.

ro^lt:lneyera o.m vorymen externfínansierad forskning fötjer budget. om ej, beskrivmöjliga konsekvenser.

Den externfinansierade forskníngen ser vi en ökning av jämfört med budgeten, vi ser en.flilg bå-de när det gä':r exterñt bidragsfinansi"r"?e pro¡ári irgãÐ ."Ltuppdragsforskning (vgS5).

Ovrigt

Kommentera den ekonomiska situatìonen för forckníngenvi hoppas att den positiva utvecklingen meã Rer externfinaãsierade forskningsprojekt kanfortsatta framöver då vi har avsrutatärer unìåieret r.o*.nè' 
"ttãustl-tinagra 

auinstitutionens större forskningsprojekt.

När det.gåller anslagsforsknínger ligger den på ungefär samma nivå som tidigare år. Då ví ístörre utsträckning ansöker om eu-m:e¿el dai finansiären ofta traver en viss medfinansieringfinns det en risk att en större del av forsknintsanstaget kommer att beh6va användes tillmedfinansiering vilket medfÖr att det finns 
"ñ 

rÈt atien storre anJeiãu àn.taget bti upptåstsom samfinansiering framöver.

Kommentera utveckringen för extema bidrags- och uppdragsintäkter
Ví ser en ökning av den externfinansierade iorsrn¡ngen ¡åñtort 

-m;ãïuog"t"n, 
ökníngåterfinns både när det gårer.externt oiorágsf¡;ansieiaoe pro¡ãr,t rvgeãj samt

Yf-pgi1s^tl9'skning (v955). I budget har viistort setr enbarr ragit med de projekt som vi vetmed 100 % säkerhet att vi kommer få in under verksamhets¿räi, àãimeoför att vi under åretvanligtvis ser en Ökning når det galler externfinansieringen.

,Ö,Ills:l i prognos llj:Tlo'.t med budgeu^prognos r rigger framförailt på projektet uMss &uMsA' under 2016 betal.les 
!g!.!nte uinairã"meoer fîãn stDA roioâï¿ projekten vitketmedförde att vi under 2afi erhâllit me¿el rõr o¿¿ e 2a16 aiotl nggãtsom v¡ inte hade ¡beräkningen när vi gjorde budgeten.

Nar,dg!gällef Ökning av uppdragsforskníng (vg55) där vi slutet ett avtat och kommer att få inmedel från ett franskt företag (Erypharm) rinàeî¿ret.

Kommentera om större forg!<níngsprojekt hâlter pâ att fasas ut.slDA projekten uMSs & uMsA t<o-mÉiei'attäulutas2o,tz-t ã, il;n vinnova projektetTvärlivs kommer att avslutas under e3 2017-
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Maiedavtdet 2017 btev först signerat av samtliga pader under jan-17, men intëtktema äterfinns i
budget.

Livsmedelsteknik, övrigt

Kommentera instítutionens îramtlda utvecklíng (t ex framtida bidrag, inlämnade
ansökn i nga r, mynd ighets kapital, studentku IIal, pensionsavgàngar,- etc)

Flera ansÖkningar har skíckats in under de första halvåret under 2017. För några av dem har
vi fått besked som resulterat i både beviljningar och avstag. I några EU finansiära¿é prqeri
har. vi gått vidare i steg två j ansöknings¡irocãssen. Ansokãingar-sors pa bred front til
flertalet olika finansiårer, både svenskã ôch uflandska. Btand anñat FbRMAS,
Vetenskapsrådet, lnterreg, HZO2O och flertafet olika stiftelser.

Und^er Q4-17 planeras det för att anställa en lektor på institutionen, anstållningsprocess
pågår.

lnstitutionen fÖr lívsmedelstekniks totala myndighetskapitat uppgår t¡ll 7 013 tsEK (lB 2017).
Mvndighetskapitalet är fördetat på 3 4s8 rsEK õå utbitdning åón"ã sss tsex på roòkning. '

Av myndighetskapitalet är en del bundet i de framtida avskrivningskostnader (ca I 500 SEK)
som belastar inst¡tutionen de kommande år fÖr den renoveríng oðh anp"ssninþ som gjorts pâ
laboratorium och kontorsutrymmen,

Den återstående delen av.myndighetskapitalet (framforallt på utbítdningssidan) ptaneras att
delvis användes fÖr finansiera den stundande gànerationsväxling instítütionen står infÖrpersonalmässigt de nårmsta åren.

lnga pensionsavgångar är aktuella inom nuvarande verksamhetsår men vi ser i framtiden ett
visst behov av nyanstälfníng av personer som kan ersåtta de personer som går i pension.

Proie ktnamn/p rojekfl eda re rvareB Belopp iår Belooo total Löotid
Meieriavtalet 2017 / M pautsson & M Gtantz Arla, Tetra Pak mfl 1 200 3 600

AB/B BioGaia AB 85 85 12mân
I 

^11

AFC 500 500 9mån
nt Proviva AB 120 120

IM & Tillväxtverket 284 1 't00
rt M VFS 150 150 12màn

Vinnova 470 'r 800
IM McNeil 130 130 12mån

uni.l M ïerenqganv uni 300 't 200 48mån
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Förslag på'ony" kurs

Under ett antal år har kursen projekt i livsvetenskaper varit en delad kurs med tre olika
projekt; ett livsmedelsprojekt, ett låikemedelsprojekt och ett molekylär bioteknikprojekt.
Skälet har va¡it att genom sammanslagningen komma upp i mer än 16 studenter på kursen.
Vid senaste kurstillftillet var 54 studenter anmälda till kursen och något över 25 st studenter
läser livsmedelsprojektet. Dessutom har grâinsen ftir ersättning till kurs såinkts till 12
studenter.

Framförallt livsmedelsprojektet har skilt sig (både i upplåigg och examination) fran rivriga
projekt i kursen' Detta har lett titl missnöje inom studentgruppema och efter fÌirslag fran
institutionens kursansvariga och diskussion med övriga involverade har kursans variga
bestämt att ansöka om att dela kurserna igen. Detta görs genom att skapa en ny kurs vid
institutionen ftir Livsmedelsteknik, projektkurs i produktutveckling fiir livsmedelsindustrin l5
hp. Federico Gomez kommer attvarahuvudansvarig ftir kursen. Läkemedelsprojektet
kommer att kvarvara i kursen projekt i livsvetenskaper.

Institutionsstyrelsen ftireslås att besluta att inräuaen ny projektkurs på l5 hp enligt ovan..
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kningOverenskommelse om överföring av verksamhet från Centrurn för preventiv livsmedelsfors

till lnstitutionen för livsmedelsteknik, LTH

Bakgrund

Universitetet har beslutat att Centrum för preventiv livsmedelsforskning (Centrum) upphör 2An-12-
3 I i enlighet med inrättandebeslutet. Ledningen für Centrum har därftjr uppdraget aft vidta erforder-
liga âttgarder, bl.a. se över ekonomi, personal, projekt och lokater, samt aft göra en risk- och konse-
kvensbedömning i nödvändiga delar. Som en del av det uppdraget har diskussioner förts med dek¿ner
ftir LTH, Naturvetenskapliga fakulteten och Medicinska fakulteten samt med prefekter ft)r Institution-
en for Livsmedelsteknik och KILU om integrering och överft)ring av anställda och forskningsverk-
samhet till fakultet på ett sätt som är till gagn fi)r forskning, utbildning, innovation och samverkan
inom livsmedelsområdet vid Lunds universitet.

Forskningen vid Centrum är framftjrallt inriktat på sambandet mellan livsmedels sammansättning och
dess effèkter på tarmfloran och metabola riskfaktorer ftir sjukdomsutveckling. Tvärvetenskaplig forsk-
ning avseende identifiering av preventiva livsmedelskoncept i relation till kardiovaskulär sjukdom,
fetma och diabetes fyp 2.

lnstitutionen ftjr Livsmedelsteknik (Food Technolory, Engineering and Nutrition) har en unik ämnes-
bredd inom forskning och utbildning och kan möta frågeståillningar med relevans ftjr livsmedelsindu-
strin men även ftir andra nåirliggande branscher. Frågeställningarna är tvärvetenskapliga och av stor
vikt fcjr såväl industrins utveckling som ftir människors hälsa och miljö. Huvudaspekter är produkter,
processer och människan. Viktiga perspektiv med människan i fokus berör näringslära och den inver-
kan enskilda livsmedelskomponenter, livsmedel eller kosten har på konsumentens hälsa. Hälsoeffèk-
tema studeras i relation till livsmedels mikrobiella, kemiska och fysikaliska egenskaper.

En överflyttning av personal och verksamhet från Centrum till Livsmedelsteknik skulle komplettera
och stÍirka båda verksamheterna. En förutsättning ftir detta är att forskama, tillsammans med utrust-
ningen, vid Centrum frsiskt flyttar till institutionen, samt att det även fortsättningsvis ges möjlighet att
utföra kliniska studier på "hemmaplan". Livsmedelstekniks kompetens inom nutritionsområdet skulle
på så säft vidgas och möjligheten att utftira kliniska sfudier öka möjligheterna till forskningsanslag. På
motsvarande sätt skulle all den kunskap vad g?iller produkter och processer som finns på Lívsmedels-
teknik stärka framtida möjlígheter for medarbetarna från Centrum.

Konklusionen är att överflyttning av anställda och forskningsprojekt ska ske till institutionen Rjr
Livsmedelsteknik, och atldetär viktigt med fortsatta tvärvetenskapliga samarbeten och forskningspro-
jekt med såväl Naturvetenskapliga fakulteten som med Medicinska fakulteten. Forskning inom livs-
medelsområdet inom hela universitetet kan därvid stärkas, vilket kan ligga till grund ñr etablerandet
av en universitetsövergripande livsmedelsplattform.

Överenskommelse

Denna överenskommelse utgör ramverket fiir överflyttning och finansiering av verksamhet vid Cent-
rum för preventiv livsmedelsforskning (Centrum), Universitetets särskilda verksamheter (USV), till
Institutionen ftir Livsmedelsteknik, LTH.

L Överflyftning av verksamhet omfhttar tillsvídareanställd och visstidsanställd personal samt dokto-
rander enligt bilaga I och som personalftirtecknas vid Livsmedelsteknik trån den XX XX 2017 .

2. Extema anslag samt statsbudgctmedel överförs från USV till Livsmedelsteknik den ljanuari
20r8.

3. LTH tillför årliga fakultetmedef sanslag mm från 2018 till Livsmedelsteknik för lorskning och
utbi ldn i ng flor överfìyttad verksamhet.

4. LTH erhåller en pernanent förstärkning av forskningsanslaget med t MSEK frän2018 och
framâú.



5. Dessutom görs en riktad satsning för utveckling av livsmedelsområdet, med I MSEK/år från uni-
versitetsgemensamma medel under 20lB-202A till LTH.

6. Omställningsmedel fiir lönekostnader ftir överflyttad personal motsvarande 1,7 N4SEK kan utges
flor 2018. Beslut om omställningsmedel fattas i särskild ordning.

7 . Livsmedelsteknik kommer att vaÍa i behov av îya.lokaler i kraft av överflyttning av verksamhet-
en' Kostnader ftir lokaler samt relaterade avsk¡ivningskostnader ska belasta extema anslag som
inkommer till Livsmedelsteknik samt basmedel via LTH.

8. Behov av at\nyttja Centrums nuvar¿nde lokaler frân2018 fbttas efter överenskommelse, dock
kvarstår kostnadsansvar ftjr lokalema på USV ftir det fall Livsmedelsteknik inte är i behov av
dem.

9. Finansiering av förtecknad personal och doktorander enligt punkten I kvarstår på Centrum under
2017.

l0' Överflyttningen av verksamhet från Centrum till Livsmedelsteknik medfiir ingen överftiring av
negativt myndighetskapital.

I I . Livsmedelsteknik övertar Centrums anläggningstillgångar efter överenskommelse.
l2' Överftiring av fìlrtecknad personal enligt punkten t kan innebära en kostnadsrisk ftjr Livsmedels-

teknik. Universitetsgemensamma medel ska under perioden 20 l8-0 l.-}l - 2A2A-l 2-3 I bära even-
tuella avvecklingskostnader ftjr lön.

Denna överenskommelse är framtagen av LTH och USV tillsamm¿ns med Centrums ledníng. Följande
personer har deltagit i processen: Viktor Owdl (rektor LTH), Yvonne Granfeldt (prefekt institutíonen
ftir livsmedelsteknik), Bo Ahrén (vicerektor med särskilt ansvar fiir Universitetets särskilda verksam-
heter), Annette Stambolovski (ftireståndare Centrum), Maria Johansson (biträdande ft)reståndare Cent-
rum) och Tim Ekberg (avdelningschef planering).



Bilaga t

Personalftirteckning

MargaretaNyman
Juscelino Tovar
Anne Nilsson
Frida Fåk Hållenius

$tçplel Eqrlqlsh
Qlgnq Pry!úg-d$o
Olexandr Fedkiv
Tannaz Ghaffarzadegan
Yoghatama Cindya Zanzer

fognq Sqldþerg

l¡j1ø.y3 Marugruang 
-

Tþag Nguyen

53l2lt-7s25
56r010-1874
640202-3987
7912284t44
650120-647s
790629-1807
790630-6290
844807-2109
86ß47-5790
874905-3642
89t00t4748
850729-3283

professor
projektledare
univ lektor
univ lektor
bio-informatiker
forskn ingenjör
projektassistent

doktorand
doktorand
doktorand
doktorand
doktorand
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Hur finansieras det negativa resultat för perioden 201g -202A?
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belopp fðr p€riod 20tB t¡ll tt2o I 732 560

577 520

Berijkningen bygger pò de föruts¿ittniogor som ôterf¡nns ¡ sammdnställning.
Dvs;

- Fnbart 700% sökto ¡ntâkter
- En berõkn¡ng ov OH-pôstqg fät per¡ôden 201g-2020 softtmq nîvô som 2077


